
Brotherhood Plaza ideell förening
verksamhetsberättelse år 2011
Man skulle kunna säga att sommaren 2011 är den första sommaren sedan parken byggdes då parken helt fått  testa 
sina egna vingar utan några inbokade aktiviteter ordnade av föreningens styrelse. Styrelsen har heller inte dokumenterat
sommaren på foto eller video i vanlig omfattning.  Däremot har plazan i vanlig ordning varit full av spontana aktiviteter 
både med medlemmar och andra besökare som själva har åkt skateboard, bmx med mera och �lmat, fotograferat och 
laddat upp �lmer och bilder som man kan hitta på olika sociala nätverksmedia på nätet bland annat.  

Kombinationen av en park som �nputsats och utvecklats ändra fram till jul ihop med milt väder och ny parkbelysning 
har gjort att skateboardaktiviteterna i parken inte har avstannat under hösten utan istället har hållit på långt in i 
december. När skateboardaktiviteterna till slut avtog tog andra aktiviteter vid, som iskanor, snowskate och snowboard. 

Den 20 meter breda betonggbowlen som påbörjades under 2010 blev åkklar  sent i december 2011 och varje gång
snön drar sig tillbaka besöks den av barn, ungdomar och äldre åkare som får sig en försmak på vad sommaren kommer 
att erbjuda.  Bowlen har fått en varm sommargul färg och även all annan grå betong i parken har fått sig olika färger
under 2011 för att skapa en ännu vackrare miljö och en del har belagts med ett mönster av polerade granitplattor i två 
olika nyanser. 

En skatebar LOVE-text i granit och smyckad med marktegel har byggts för att såväl påminna om vad som är viktigt i livet
och samhället som för att skänka glädje i form av skateboardhopp, cykelhopp, lek med mera. Då byggena blev
klara sent på vintern ser vi fram emot att se dem överösta med lek och åkning under kommande säsong och �er tillbyggen
planeras för framtiden.

Parken har fått två nya rutschkanor och ett helt gäng frukträd har planterats runtom i parken med mera.  

Billy Östh har varit ordförande i Skarpnäcks stadsdelsnämnd under de senaste åren och har spelat en mycket stor 
positiv roll i att få fram en budget från Stockholms Stad centralt och borgarråden för att bygga till parken under 2009 
och 2010 och nu även för 2011. Under 2011 har Billy valt att lämna ordförandeposten till en ny generation men han 
har fortsatt som politiker i Stockholms Stad och fortsätter att hjälpa parken framåt, likaså gör hans efterträdare som 
ordförande, Sonny Österman. 

Vilka aktiviteter föreningens styrelse eventuellt kommer att hålla i parken de kommande åren återstår att se. Just nu är
planen främst att fortsätta tillhandahålla en miljö som uppmuntrar till spontant åkande, lek, vänskap och umgänge. 

Allteftersom nya besökare, medlemmar och styrelsemedlemmar fortsätter att dyka upp så kommer deras 
initiativ att visa vad föreningen kan komma att uträtta härnäst. Möjligheterna är oändliga men det är också bra som 
det är idag. Jag som är ordförande kommer parallellt att starta upp andra fristående projekt och under tiden kommer 
övriga styrelseledamöter få ta initiativ till föreningens eventuella nya aktiviteter och arrangemang. 
 

Leo sökte prao hos oss och �ck lära sig att bygga denna �na skapelse. 

Skateboardtidningen Giftorm’s Skatesafaricamp på besök sommaren 2011

Första skateparken i världen med mönsterlagd polerad granit.


